
 

 

Referat 

Lokalrådsmøde - Onsdag d. 5. juni 2024 kl. 19.00-20.30 
Sted: Henriks hus 

tilstede: Henrik, Sjanna, Claus og Karen 

Fraværende: Peter, Frithiof og Morten 

 

1. Gennemgang og Godkendelse af referat fra møde d. 1.maj 

a. rettelse til punkt 3b – det er lokalinitierede midler der er søgt hos Silkeborg 

kommune 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt 

 

3. Korte meddelelser siden sidst 

a. Status fra Sti-styregruppe: Claus har sendt en mail til Mia ang. økonomi til stierne. 

Vi afventer hendes svar. Henrik har talt med lederen på plejecenteret ang. et 

stisystem med farver som alle kan lede tilbage til plejecenteret. Hun var meget 

positiv over for ideen.  

b. Åbent Centerdag i GKIC – 21.september: Sjanna har tilmeldt lokalrådet. 

c. Hjertestarter: Alle pengene blev samlet ind i løbet af 8-10 timer.  

d. Gjern: DOX 2024 – økonomi: Pengene er kommet fra biblioteket, så alt er på plads.  

e. Blomsterfrø: Forsyningen har styr på blomsterfrø til regnvandsbassinet. så vi 

gemmer dem til naturdag i september.  

 

 

4. Sager/emner til behandling 

a. Forberedelse af Borgermøde d. 12. juni: Henrik, Claus, Frithiof og Karen deltager.  

i. Dagsorden – Sjanna har lavet et udkast og laver formandens beretning. Claus 

afholder beretningen, Henrik afholder årsberetning om økonomi, Karen byder 

velkommen og er referant, Frithiof/Karen er ordstyrer. 

ii. Praktik ift. afvikling –  

1. projektor: Sidste år medbragte Mia – Sjanna beder Ralph om at 

medbringe en i år.  

2. Forplejning: Skt. Hans udvalget sørger for drikkevarer. Karen 

bestiller kage hos bageren og indkøber servietter, mælk, 

sukkerknalder. 

3. Hjælp fra Skt. Hans: Sjanna sender dagsorden til Marie Bay som 

lægger det op 



b. Byggegrunde 

i. Plan og vejudvalget har godkendt igangsætning af lokalplan 31-005 

boligområde ved Lille Amerika. Der forventes enkelte justeringer bl.a. i 

forhold til tidsplanen.  

c. Teglværksgruppe 

i. 750.000 kr. til Teglværkspavillon fra puljen Lokalt Initierede Midler  

ii. Dialog med skole 

1. Vendt under punktet omkring borgermødet. 

d.  Henvendelse fra og med Lars Mark Daubjerg – Hillside Bike Park/Sjanna 

i. De får et punkt på dagsorden til borgermødet. 

e. Årets Lokalområde 2024 – Frist 12.juni 

 

5. Forslag til næste dagsorden 

 

6. Eventuelt 

a. Fællesskabsstafetten 

i. Den er sendt rundt via Facebook. 

b. Japansk pileurt på Teglværksgrunden – hvordan ser det ud med det? 

i. Peter samler op og sender svar til resten af lokalrådet inden borgermødet  


